



Tour code: CDG11N

## TOUR HIGHLIGHTS

- MEAL PLANS :  
8 BREAKFAST, 2 LUNCHES, 6 DINNERS
- SPECIAL MEALS :  
Escargots & Orange Duck French Dinner,  
Chinese Dinner, French Lunch & Dinner etc...
- 4\* HOTEL THROUGHOUT  
2N Paris 4 \* Mercure Paris Ivry Quai de Seine  
(Overlooking the River Seine)  
1N Bordeaux 4\* Mercure Chateau Chartrons
- ENTRANCES INCLUDED  
Palais des Papes , Chateau Comtal ,
- EXCLUSIVE Bonus :  
Wine tasting tour @ Chateau Laniote St. Emilion  
"Visit & Enjoy 3 Wine Tasting",  
La Roque-Gageac Village



### DAY 1

#### SINGAPORE → MILAN/NICE

Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday and depart Milan and then to Nice, a city in France.

### DAY 2

#### NICE - EZE - NICE

(L/D)

\* **Eze** – the highest seaside Village in France perched like an eagle's nest on a relatively narrow bumpy peak at an altitude of 429m overlooking the Mediterranean Sea.

\* **Notre Dame de L'Assomption Church** – walk along the cobble-sized street surrounded with stone walls.

\* **Jardin Exotique of d'Eze** – an exotic garden which offers most stunning views of French Riviera all the way to Esterel Mountains and the Golf of Saint Tropez.

\* **Fragonard perfumery** – the factory-cosmetics laboratory of Eze.

### DAY 3

#### NICE-MARSEILLE-AVIGNON

(B/ Escargots & Orange Duck French D)

\* **Saint Tropez** – walk around the narrow alleys of old town, get a load of Place des lices, Citadelle and Port of Saint Tropez.

\* **Port Grimaud** – have a free time at leisure , be away by the Ven-style canals with their uniquely Provencal-style fisherman's houses.

\* **Gordes** - the most beautiful hilltop Village in Provence, Here you can overlook the Luberon valley, while strolling with witness the Gordes Castle and Church of St. Femin.

\* **Avignon** – whose been crowned as UNESCO World Heritage historical site. Photo stop at Pont d'Avignon.

\* **(Optional Tour) – French fine dining**, experience the art of fine dining with right etiquette & sumptuous French cuisine courses)



## DAY 4

### AVIGNON-PONT DU GARD-ARLES -CARCASSONNE (B/ Mussel & Fish French L)

\* **Palais des Papes** – (*incl. Entrance*) UNESCO World Heritage Site. One of the largest & most important medieval Gothic building in Europe. And photo-stop at **Pont St Benezet**.

\* **Pont du Gard** – (Photo-stop) one of the Europe's most well-preserved ancient Roman aqueducts.

\* **Arles City Tour** – this ancient city's treasured remnants from the Roman Empire, inclusive of Arles Amphitheatre, Galle-Roman theatre, the Baths of Constantine, the cryptoporticus, Eglise St Trophime Church and L'Espace Van Gogh.

\* **Carcassonne** – a medieval fortified settlement with great defence walls encompassing the castle and surrounding buildings. Due to its exceptionally lengthy restoration works done by famous architect Viollet-le-Duc, it was then listed as UNESCO World Heritage Site and a representative of significant important.

\* (*Optional Tour*) – **Montpellier**, if you are keen for more and may wish to go on tour of Montpellier.

## DAY 5

### CARCASSONNE-DORDOGNE-BORDEAUX (B/Fish Filet with Special Sauce French D)

\* **The Chateau Comtal** – (*incl. Entrance*) The Castle originally built in the 12<sup>th</sup> century by Bernard Aton. The Top 5 attractions for Carcassonne.

\* **La Roque-Gageac Village** – One of the most beautiful villages in France. In a stunning position on the north bank of Dordogne River and backed by a steep hill/cliff, with little to suggest that much has changed there in the last 300 years. This is the truly perfect postcard village. You may stroll along its alley to conclude the day.

\* **Bordeaux** – enjoy an orientation tour of the "City of art and history", known for its **Gothic Cathedral St-Andre**, art museums, 18<sup>th</sup>-century mansions and urban vineyards. It was then voted as 2015 European best destination by travellers.

## DAY 6

### BORDEAUX-ST.EMILION-NANTES (B/D)

\* **St. Emilion** – the oldest and largest wine production region known for their wine. Go on a wine-tasting tour of the UNESCO World Heritage and learn more about their wine making culture.

## DAY 7

### NANTES-MONT ST.MICHEL-SAINT-MALO -CAEN (B/D)

\* **Mont St.Michel** – a relatively small UNESCO World Heritage site upon an island off the coast of Lower Normandy in Northern France. Visit the breath-taking Norman Benedictine Abbey of t. Michel on the island's peak surrounded by winding street and monasteries.

\* **Saint-Malo** – a city port, once home for many interest cookies. Have a glance at the Cathedral and the Chateau de Saint-Malo, originally a symbol of ducal and royal power which now houses a museum covering the long maritime history of Saint-Malo, such as the WWII Occupation as well as the destruction and reconstruction of the town.

## DAY 8

### CAEN-PARIS (B /Chinese D)

\* **Paris city tour** – on this day , take in the sights of Champs Elysees, Place de la Concorde.

\* **Arc de Triomphe** – (Photo stop) a famed monument erected in honour of the soldiers who fought in the Napoleonic Wars.

\* **The Eiffel Tower** – (Photo stop) the cultural icon of Paris

\***Note-Dame de Paris** – (Photo Stop) cathedral church in Paris, It is the Middle Ages and is distinguished for its size, antiquity, and architectural interest.

Enjoy the rest of the day for your long awaited shopping spree stop. Galeries Lafayette, the biggest store in Pairs for some souvenir shopping.

\* (*Optional Tour*) **Seine River cruise or Moulin Rouge Show.**

## DAY 9

### PARIS (B)

\* **Paris** – enjoy a free of leisure for some shopping or sightseeing at your pleasure. Take the time to explore other hidden gems of Paris, or pay a visit to one of many museums in the city. You may wish to take up some recommended activities, such as an optional full day tour that includes a walk through the Montmartre neighbourhood, a visit to the Palace of Versailles.

## DAY 10

### PARIS → SINGAPORE (B/MEALS ONBOARD)

It is time to transfer to the airport for your flight home.

## DAY 11 SINGAPORE

We hope you have enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel** and look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks:

Updated: 30-Oct-21\_LJ

- Tipping for Local guide, Driver & Tour Manager **8N €80** p.p Based on 11D8N <Adult & Child Same>
- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- Due to seasonal / weather subjective conditions of itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction / transport should state be unavailable.







# 11天8晚 我♥法国风情画

团号: CDG11N

## 行程特色:

- 包含膳食:

8 早餐, 2 午餐, 6 晚餐

- 特色膳食:

法式蜗牛和香橙煎鸭胸晚餐、青口+香煎鳕鱼排法式午餐、特色蘸酱鱼排法式晚餐、中式晚餐等等...

- 全程 4★ 酒店

2晚 4★ 巴黎塞纳河畔伊夫里Mercure酒店或同级(可俯瞰著名塞纳河景)  
1晚 4★ 波尔多夏特龙城堡Mercure酒店或同级

- 包含入门票:

阿维尼翁教皇宫、康达尔城堡

- 红利

品酒之旅@圣埃米利永Laniote酒庄-游览+品尝3种葡萄酒, 拉罗克加雅克小镇



## 第一天

新加坡 → 米兰 / 尼斯

齐聚于新加坡樟宜机场, 乘客机飞往米兰; 续往尼斯

## 第二天

尼斯 - 埃兹 - 尼斯

(午/晚)

- ❖ 埃兹: 法国最高的海滨村庄, 像鹰巢一样栖息在海拔 429m 的相对狭窄崎岖的山峰上, 俯瞰地中海。
- ❖ 圣母升天教堂: 可沿着被石墙环绕的鹅卵石大小的街道漫步。
- ❖ 山顶植物园: 种植了各种新奇的仙人掌, 还有随处可见的雕塑作品。天气晴朗时地中海的美景尽收眼底; 甚至可眺望到南边的科西嘉岛。
- ❖ 法格娜香水厂: 是世界上第一个香水工厂, 有着 300 多年历史的手工香水品牌, 只在法国销售。

## 第三天

尼斯-马赛-阿维尼翁

(早/法式蜗牛和香橙煎鸭胸晚餐)

- ❖ 圣特佩罗港: 可漫步在老城区狭窄的小巷中, 逛一逛圣母升天教堂、城堡和圣特罗佩港。
- ❖ 格里莫港: 享受闲暇时光, 欣赏威尼斯风格的运河及其独特的普罗旺斯风格的渔民房屋。
- ❖ 戈尔德村: 普罗旺斯最美丽的山顶村庄, 在此可俯瞰吕贝隆山谷; 漫步村中见证戈尔德城堡和圣费明教堂。
- ❖ 阿维尼翁: 因历史城区众多的名胜古迹而被列入《世界遗产名录》; 可在阿维尼翁断桥拍照留念。
- ❖ (自费项目) 地道的法式全餐: 法餐以精致、讲究著称; 了解餐具的摆放和用餐顺序, 并享受完美口感与用餐体验。



#### 第四天

#### 阿维尼翁-嘉德水道桥-阿尔勒-卡尔卡松 (早/青口+香煎鳕鱼排法式午餐)

- ❖ **教皇宫<含入门票>**:世界上最大的哥特式宫殿, 被收入联合国教科文组织的世界遗产名录。
- ❖ **嘉德水道桥**: 被列入联合国世界遗产名录的三层石头拱形桥, 是欧洲保存最完好的古罗马渡槽之一。
- ❖ **阿尔勒市区游**: 这座古老城市中罗马帝国的珍贵遗迹, 至今留下的还有竞技场、剧院、浴场、古罗马广场的拱形通道及梵高艺术中心。
- ❖ **卡尔卡松**: 一个中世纪要塞城市, 拥有强大的防御墙, 包围着城堡和周围的建筑物。因城中由著名建筑师 Viollet-le-Duc 完成的极其冗长的修复工程, 而被列为联合国教科文组织世界遗产。
- ❖ **(自费项目)蒙彼利埃**: 一座古老而热情的地中海城市, 是连接伊比利亚半岛和曾经的罗马帝国的交通要道, 凝聚着历史的景点建筑和精致细腻的手工艺作坊。这里充满了精品店和人行道咖啡馆, 并且点缀着宏伟的广场, 是消磨时光、休闲消遣的好地方。

#### 第五天

#### 卡尔卡松-多尔多涅-波尔多 (早/特色蘸酱鱼排法式晚餐)

- ❖ **康达尔城堡(含入门票)**: 最初由 Bernard Aton 于 12 世纪建造, 是卡尔卡松的 5 大景点之一; 一座城中之城, 是昔日的封建领主宫殿, 有军事建筑的杰作之称。
- ❖ **拉克加雅克小镇**: 法国最美丽乡村, 坐落在悬崖和多尔多涅河之间, 沿着河道欣赏宛如完美明信片的景观; 可沿着小巷漫步欣赏这个小镇。
- ❖ **波尔多**: 一个历史和艺术的城市, 有着法国最大的历史艺术保护区。这里以哥特式**圣安德烈大教堂**、艺术博物馆、18 世纪的豪宅和城市葡萄园而闻名; 被旅行者评选为 2015 年欧洲最佳目的地。

#### 第六天

#### 波尔多-圣埃米利永-南特 (早/晚餐)

- ❖ **圣埃米利永**: 以葡萄酒闻名的最古老和最大的葡萄酒产区。这里有迷人的罗马式教堂和延绵到陡峭山壁的狭窄街道, 是一座世界遗产的城市。特别安排团友参加联合国教科文组织世界遗产的品酒之旅, 了解更多关于当地的酿酒文化。

#### 第七天

#### 南特-圣米歇尔山-圣马洛-卡昂 (早/晚餐)

- ❖ **圣米歇尔山**: 法国北部下诺曼底海岸附近一个岛屿上的一个相对较小的联合国教科文组织世界遗产, 是天主教除了耶路撒冷和梵蒂冈之外的第三大圣地。在此参观令人叹为观止的诺曼本笃会修道院; 而米歇尔大教堂建在小岛的山顶, 周围环绕着蜿蜒的街道和修道院。
- ❖ **圣马洛**: 一个城市港口, 海港因其美丽的海滩、古老的围墙包围的城市而扬名世界, 这里是世界潮水最高的地区之一。最著名的是古时用于抵御海盗的城墙, 还有海浪拍岸的海滩, 以及保存完好的中世纪古城。

#### 第八天

#### 卡昂-巴黎 (早/中式晚餐)

- ❖ **巴黎市区游**: 参观香榭丽舍大街、协和广场。
- ❖ **凯旋门(外观)**: 一座著名的纪念碑, 以纪念在拿破仑战争中作战的士兵; 在此拍照留念。
- ❖ **埃菲尔铁塔(外观)**: 巴黎的文化地标, 在此拍照留念。
- ❖ **巴黎圣母院(外观)**: 世界上第一座完全意义上的哥特式教堂, 世界主流宗教基督教圣地; 法国最具代表性的文物古迹和世界遗产之一; 在此拍照留念。
- ❖ **(自费项目) 船游塞纳河 或 红磨坊表演**

#### 第九天

#### 巴黎 (早餐)

- ❖ **巴黎**: 全日享受自由的休闲购物或观光。自由探索巴黎隐藏的瑰宝或参观这座城市的众多博物馆。
- ❖ **(自费项目)一日徒步游**: 漫游蒙马特周边以及参观凡尔赛宫。

#### 第十天

#### 巴黎 → 新加坡 (早/机上用餐)

于指定时间集合, 送往机场搭乘客机回返新加坡。

#### 第十一天

#### 新加坡

抵达新加坡, 希望您与**康泰旅行社**共享美好回忆。

\*导游司机及领队服务费: 全程8晚欧元€80/人<两岁之小朋友亦需缴付服务费>  
Updated: 30-OCT-21\_LJ

注: \* 若原定景点不对外开放, 将由其他景点取代。  
\* 行程顺序如有更改, 恕不预先告知。

\* 重大活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。  
\* 中文行程若出现出入, 将以英文版本为依据。

